
Стажер, Группа "Цифровые финансы", Департамент консалтинга - https://hh.ru/vacancy/41599645. 

Почта для резюме - psolodchik@kpmg.ru (Полина Солодчик) 

What we do: 

Digital CFO group participates in projects on advisory work in the following areas: funds management, 

liquidity forecast, corporate dealing, external financing, management of working capital, support of the 

implementation of treasury IT systems for Treasury Department, methodology and regulation of treasury 

business processes. 

Start date: upon completion of all the recruitment stages. This is not a season internship. After 3 months 

work as Intern in our company, you might become a Consultant, Year 1 if you successfully cope with all the 

tasks. So ability to work full-time during and after internship - is a required condition. 

Responsibilities: 

— Development a steering and performance management framework, operational key performance 

indicators aligned with strategic goals; 

— Identifying and assessing budgeting, forecasting and management reporting processes inefficiencies and 

providing recommendations for process redesign, organizational alignment and technology 

enhancement and development a roadmap for change; 

— Development of a target planning and reporting methodology and implementation of the methodology 

based on relevant IT solution; 

— Providing recommendations for cost accounting processes and methodology redesign and development 

a roadmap for change; 

— Preparation of client deliverables, reports, proposals, contracts and other project-related 

documentation as well as marketing materials. 

Requirements: 

— Strong financial or technical education qualification - required condition 

— High education or last year student - ability to work full-time during and after internship is required 

condition (2020/2021 graduation year); 

— Good knowledge of finance and accounting 

— Excellent MS Excel and MS Power Point skills; 

— Knowledge of basics of financial mathematics 

— Proficiency in computer skills 

— English intermediate to work with project documentation 

— Quick-learner and eager for development 

What we offer: 

— Your own trajectory of development and clear career ladder; 

— Corporate training: more than 50 trainings (including English) for improvement your professional and 

personal skills; 

— A team ready to support: colleagues will always ready to help and share their expertise; 

— Projects influencing the future of large companies: you will be able to prove yourself in solving various 

problems; 

— Business trips: your opportunity to explore Russia and beyond; 
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— Competitive salary and extended health insurance; 

— Ability to combine work from the office (Moscow City) and from home; 

— Personal development: mentoring, coaching and career counseling programs; 

— Support for physical and mental health (consultations with a psychologist, online fitness and 

marathons); 

— Official employment. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Стажер, Департамент аудита, финансовый сектор - https://hh.ru/vacancy/40341789. Почта для 
резюме – alinakorotkova@kpmg.ru (Алина Короткова) 
 
Чем мы занимаемся: 
 
Аудит – это независимая проверка финансовой отчетности компании на предмет достоверности 
представленной в ней информации. 
 
Мы предоставляем нашим клиентам необходимые консультации в отношении правил и порядка 
отражения информации в финансовой отчетности и помогаем им понять существующие. 
 
Специалисты департамента Аудита выполняют цикл задач, который включает в себя 
исследовательскую работу, консультации, обмен информацией и проверку, анализ и составление 
отчетов. 
 
Обязанности: 

— Участие в проведении аудиторских проверок (РСБУ, МСФО) крупнейших компаний 

— Ознакомление с результатами предыдущих аудиторских проверок, с тем чтобы понять суть 
процессов, специфичных именно для данного клиента 

— Сверка остатков средств на счетах в кредитных организациях в бухгалтерском учете клиента с 
данными банка 

— Проверка наличия на отчетную дату определенных активов и точность отражения их стоимости 

— Подтверждение точного и полного перечня поставщиков клиента 

— Изучение используемых клиентом методов инвентаризации 

— Проведение выборочной инвентаризации 

— Тестирование существующих у клиента процессов и контролей 

— Составление отчетности по результатам проверок 
 
Требования: 

— Высшее образование/неоконченное высшее образование (2019-2021 год выпуска) 

— Владение английским языком от уровня Intermediate и выше, свободное владение русским 
языком (для работы с документацией) 

— Аналитический склад ума 

— Аккуратность и внимательность к деталям 

— Способность работать в режиме многозадачности и сжатых сроков 

— Умение эффективно работать в команде 

— Желание обучаться в процессе работы и развиваться в направлении аудита 

— Уверенное владение Microsoft Office (MS Word, MS Excel, MS PowerPoint) 

— Возможность работать полный рабочий день 

— Готовность к командировкам 
 
Что мы предлагаем: 

— Собственный путь развития и прозрачная карьерная лестница; 

— Корпоративное обучение: более 50 тренингов, включая английский язык, для прокачки 
профессиональных и личностных навыков; 

— Команда, готовая поддержать: коллеги всегда придут на помощь и поделятся экспертным 
опытом; 

— Проекты, влияющие на будущее крупных компаний: ты сможешь проявить себя в решении 
разнообразных задач; 
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— Бизнес-поездки: твоя возможность исследовать всю Россию и не только; 

— Конкурентная заработная плата и расширенная медицинская страховка; 

— Возможность совмещать работу из офиса (Москва-Сити) и из дома; 

— Личностное развитие: программы менторинга, коучинга и карьерное консультирование; 

— Поддержка физического и психологического здоровья (консультации с психологом, онлайн-
фитнес и марафоны); 

— Официальное трудоустройство. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Начинающий специалист, Департамент аудита, финансовый сектор - 
https://hh.ru/vacancy/37815793. Почта для резюме - alinakorotkova@kpmg.ru (Алина Короткова) 
 
Чем мы занимаемся 
 
Аудит – это независимая проверка финансовой отчетности компании на предмет достоверности 
представленной в ней информации. 
 
Мы предоставляем нашим клиентам необходимые консультации в отношении правил и порядка 
отражения информации в финансовой отчетности и помогаем им понять существующие. 
 
Специалисты департамента Аудита выполняют цикл задач, который включает в себя 
исследовательскую работу, консультации, обмен информацией и проверку, анализ и составление 
отчетов. 
 
Обязанности: 

— участие в проведении аудиторских проверок (РСБУ, МСФО) крупнейших компаний финансового 
сектора (банки, страховые организации, лизинговые организации и т.д.) 

— ознакомление с результатами предыдущих аудиторских проверок, с тем чтобы понять суть 
процессов, специфичных именно для данного клиента 

— сверка остатков средств на счетах в кредитных организациях в бухгалтерском учете клиента с 
данными банка 

— проверка наличия на отчетную дату определенных активов и точность отражения их стоимости 

— подтверждение точного и полного перечня поставщиков клиента 

— изучение используемых клиентом методов инвентаризации 

— проведение выборочной инвентаризации 

— тестирование существующих у клиента процессов и контролей 

— составление отчетности по результатам проверок 
 
Требования: 

— Высшее образование (оконченное, возможность работать полный рабочий день) 

— Владение английским языком от уровня Intermediate и выше, свободное владение русским 
языком (для работы с документацией) 

— Аналитический склад ума 

— Аккуратность и внимательность к деталям 

— Способность работать в режиме многозадачности и сжатых сроков 

— Умение эффективно работать в команде 

— Желание обучаться в процессе работы и развиваться в направлении аудита 

— Уверенное владение Microsoft Office (MS Word, MS Excel, MS PowerPoint) 
Что мы предлагаем: 

— Собственный путь развития и прозрачная карьерная лестница; 

— Корпоративное обучение: более 50 тренингов, включая английский язык, для прокачки 
профессиональных и личностных навыков; 

— Команда, готовая поддержать: коллеги всегда придут на помощь и поделятся экспертным 
опытом; 

— Проекты, влияющие на будущее крупных компаний: ты сможешь проявить себя в решении 
разнообразных задач; 

— Бизнес-поездки: твоя возможность исследовать всю Россию и не только; 

— Конкурентная заработная плата и расширенная медицинская страховка; 
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— Возможность совмещать работу из офиса (Москва-Сити) и из дома; 

— Личностное развитие: программы менторинга, коучинга и карьерное консультирование; 

— Поддержка физического и психологического здоровья (консультации с психологом, онлайн-
фитнес и марафоны); 

— Официальное трудоустройство. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Младший разработчик, Группа по оказанию услуг в секторе недвижимости и строительства, 
Департамент инвестиций и рынков капитала - https://hh.ru/vacancy/42287868. Почта для резюме - 
isunyaeva@kpmg.ru (Ирина Суняева) 
 
What we do: 
Our Real Estate Advisory (part of the KPMG Deal Advisory department) team provides comprehensive 
advice to major Russian and international real estate and construction companies. Our main services 
include independent valuations, feasibility analyses, financial models development, and optimization of 
large scale land development concepts. Data & Solutions is a separate team within Real Estate Advisory that 
develops new IT solutions and integrates existing ones, with a view to improving traditional services and 
boosting the internal efficiency of the entire Deal Advisory department. Due to growing work volumes, we 
are looking to reinforce our Solutions sub team by recruiting a new intern or junior developer. 
 
The successful candidate will participate in developing the innovation practice of Real Estate Advisory and 
actively participate in the process of digitalization of Deal Advisory department. The scope of this work will 
include development of new solutions, updates of existing ones and participation in finance projects, 
boosting efficiency and delivering new insights by leveraging cutting edge technologies. 
 
Responsibilities: 
On regular basis you will participate in the following processes: 

— Software (most part is web-based) development and testing 

— Implementation of IT solutions to end users 

— Development of requirements to IT solutions functionality 

— Research of key innovation trends in industry and participating in development of strategy of innovation 
practice 

 
You might be involved in projects of Real Estate Advisory (valuation, deal advisory, finance raise, feasibility 
studies), covering: 

— Financial modeling 

— Preparation of client presentations and pitches 

— Market monitoring, including international real estate markets 

— Maintaining real estate databases 
 
To fulfill the role the candidate is expected to meet the following requirements: 
 
Essential: 

— Graduate, last year bachelor student or master student of IT, engineering, finance or economics faculty 
of top university 

— Strong knowledge of C#, SQL 

— Strong knowledge of basic algorithms and data structures 

— At least intermediate English level in order to work with documentation and communicate with expat 
colleagues 

— Eager to learn finance (financial modelling, financial statements, valuation methodology, etc.) 
 
Will be a strong advantage: 

— Experience with the ASP .NET framework 

— Experience with JS, Angular or any other "Front-End" framework 

— Successful experience in programming contests 
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— Understanding machine learning basics (as some of our solutions include ML components, developed by 
Data sub team) 
 

What we offer: 

— Your own trajectory of development and clear career ladder; 

— Corporate training: more than 50 trainings (including English) for improvement your professional and 
personal skills; 

— A team ready to support: colleagues will always ready to help and share their expertise; 

— Projects influencing the future of large companies: you will be able to prove yourself in solving various 
problems; 

— Business trips: your opportunity to explore Russia and beyond; 

— Competitive salary and extended health insurance; 

— Ability to combine work from the office (Moscow City) and from home; 

— Personal development: mentoring, coaching and career counseling programs; 

— Support for physical and mental health (consultations with a psychologist, online fitness and 
marathons); 

— Official employment. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Стажер/младший консультант, Практика по оказанию консультационных услуг компаниям 
финансового сектора, Департамент консалтинга - https://hh.ru/vacancy/42255550. Почта для резюме 
- psolodchik@kpmg.ru (Полина Солодчик). 
 
What we do: 
 
Financial Services Advisory Group is providing consulting services for companies in financial sphere (banks, 
insurance and leasing companies). 
 
Start date: upon completion of all the recruitment stages. This is not a season internship. After 3 months 
work as Intern in our company, you might become a Consultant, Year 1 if you successfully cope with all the 
tasks. So ability to work full time during and after internship - is a required condition. 
 
Responsibilities: 
Being involved in Banking projects: 

— Operational modelling and further development of recommendations on reducing costs and improving 
business effectiveness; 

— Strategy building process; 

— Digital activities; 

— Business processes reengineering aimed at increasing productivity; 

— Change management issues; 

— Preparation of client deliverables, reports, proposals, contracts and other project-related 
documentation as well as marketing materials. 

 
To fill the role a candidate is expected to meet the following requirements: 

— Strong financial education qualification - required condition; 

— High education - ability to work full-time is required condition (2020/2021 graduation year); 

— Understanding how a bank works; 

— Experience in solving business cases; 

— Excellent MS Excel and MS Power Point skills; 

— Upper-Intermediate English; 

— Strong communication and teamwork skills; 

— Good/excellent presentation skills; 

— Ability to go on business trips. 
 
What we offer: 

— Your own trajectory of development and clear career ladder; 

— Corporate training: more than 50 trainings (including English) for improvement your professional and 
personal skills; 

— A team ready to support: colleagues will always ready to help and share their expertise; 

— Projects influencing the future of large companies: you will be able to prove yourself in solving various 
problems; 

— Business trips: your opportunity to explore Russia and beyond; 

— Competitive salary and extended health insurance; 

— Ability to combine work from the office (Moscow City) and from home; 

— Personal development: mentoring, coaching and career counseling programs; 

— Support for physical and mental health (consultations with a psychologist, online fitness and 
marathons); 

— Official employment. 
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Стажер, Группа по управлению финансовыми рисками, Департамент консалтинга - 
https://hh.ru/vacancy/39883642.  Почта для резюме - alinakorotkova@kpmg.ru (Алина Короткова) 
 
What we do: 
 
Financial Risk Management Group is providing consulting services in the areas of financial risk modeling, 
development of risk-management systems and strategies as well as valuation of financial instruments for 
our clients, mainly, in financial sector. 
 
You may be involved in: 

— Assessment and development of quantitative financial risk assessment methodologies 

— Modeling in SAS, R (PD, LGD models, stress-testing) 

— Review and development of the client’s risk management system 

— Basel capital adequacy framework planning and implementation 

— Capital allocation methodology review and implementation 

— Validation of client’s financial instrument pricing methodologies 

— Valuation of complex financial instruments held by clients 

— Development of derivatives-based hedging strategies 
 

To fill the role a candidate is expected to meet the following requirements: 

— Higher education (degree preferably in Economics, Finance) or last year student 

— Good skills in report writing, presentations preparation 

— Strong presentation and interpersonal skills, written and verbal communication skills 

— Any programming skills will be advantage 

— Fluent English to have the opportunity to work with international risk management systems 

— Strong MS Office (Word, Excel, Power Point) 

— Programming skills in Excel VBA, Matlab, C/C++ 

— Team player and quick-learner 

— Readiness for business-trips 

— Ability to work full-time 
 

What we offer: 

— Your own trajectory of development and clear career ladder; 

— Corporate training: more than 50 trainings (including English) for improvement your professional and 
personal skills; 

— A team ready to support: colleagues will always ready to help and share their expertise; 

— Projects influencing the future of large companies: you will be able to prove yourself in solving various 
problems; 

— Business trips: your opportunity to explore Russia and beyond; 

— Competitive salary and extended health insurance; 

— Ability to combine work from the office (Moscow City) and from home; 

— Personal development: mentoring, coaching and career counseling programs; 

— Support for physical and mental health (consultations with a psychologist, online fitness and 
marathons); 

— Official employment. 
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Стажер, ИТ-аудит/ИТ-консалтинг, Департамент консалтинга - https://hh.ru/vacancy/39755477. Почта 
для резюме - psolodchik@kpmg.ru (Полина Солодчик). 
 
Информационные технологии развиваются очень динамично и меняют нашу жизнь. Хотите узнать, 

каким образом организована работа ИТ в ведущих мировых и российских компаниях? Интересно 

понять, как грамотно выстроенные ИТ процессы поддерживают инновации? 

Профессия ИТ аудитора позволит вам получить самое широкое представление не только об 

информационных технологиях, но и о их роли в успешном бизнесе. 

Отдел управления информационными рисками компании КПМГ (IRM – Information Risk Management) 

дает вам возможность стать профессионалом в области аудита информационных систем. 

Обязанности: 

— Участвовать в множестве проектов по ИТ аудиту 

— Встречаться с представителями ИТ и бизнеса самых известных компаний из всех отраслей (от 

банков и телекома до заводов и логистики) 

— Проводя интервью и тестирование, получать знания об ИТ системах, инфраструктуре и процессах 

компаний-клиентов КПМГ 

— Оценивать ИТ риски и способы, которые применяются для их устранения 

— Документировать результаты выполненной работы, готовить рекомендации по устранению 

обнаруженных недостатков 

Требования: 

— Высшее образование (техническое или в области ИТ, ИБ, прикладной математики, экономики или 

финансов) 

— Базовые знания об информационных технологиях (в областях аудита, ИБ, разработки, внедрения, 

консультирования, администрирования) 

— Базовые знания (или способность быстро выучить) SQL и продвинутый Excel 

— Отличный устный и письменный русский язык 

— Английский устный и письменный не ниже Intermediate 

— Готовность и способность к быстрому обучению 

— Возможность работать полный рабочий день ( пн-пт с 09:00 до 18:00) 

Что мы предлагаем: 

— Собственный путь развития и прозрачная карьерная лестница; 

— Корпоративное обучение: более 50 тренингов, включая английский язык, для прокачки 

профессиональных и личностных навыков; 

— Команда, готовая поддержать: коллеги всегда придут на помощь и поделятся экспертным 

опытом; 

— Проекты, влияющие на будущее крупных компаний: ты сможешь проявить себя в решении 

разнообразных задач; 

— Бизнес-поездки: твоя возможность исследовать всю Россию и не только; 

— Конкурентная заработная плата и расширенная медицинская страховка; 

— Возможность совмещать работу из офиса (Москва-Сити) и из дома; 

— Личностное развитие: программы менторинга, коучинга и карьерное консультирование; 
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— Поддержка физического и психологического здоровья (консультации с психологом, онлайн-

фитнес и марафоны); 

— Официальное трудоустройство; 

— Оплачиваем сертификацию в областях ИТ аудита, информационной безопасности, управления ИТ 

и т.д. (например, CISA, CISSP, CISM, ITIL) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Стажер, Группа корпоративной разведки, Форензик, Департамент консалтинга - 
https://hh.ru/vacancy/42109864. Почта для резюме - - alinakorotkova@kpmg.ru (Алина Короткова) 
 
What we do: 
 
KPMG Forensic department is currently one of the most renowned practices in the market helping clients 
avoid risks associated with illicit activities. In our Corporate Intelligence Group we gather and analyze 
information from different sources to support our clients in making better decisions on such issues as client 
and business partner acceptance, investment opportunities and other external factors affecting their 
businesses. 
 
Responsibilities: 

— Processing and analyzing big amounts of data form different sources in the framework of group’s 
projects 

— Conducting integrity due diligence during assets acquisition 

— Analysis of political risks in the framework of political and social-economic environment of the 
jurisdiction in question 

— Analysis of undisclosed commercial risks 

— Information support of financial investigations, litigation and tracing of assets in Russia and abroad 

— Marketing activities including preparation of presentations, proposals, preparation to seminars, etc. 

— Administrative functions: filing documents, drafting contracts, following internal risk management 
procedures, etc. 

 
To fill the role a candidate is expected to meet the following requirements: 

— Higher education (degree preferably in economics, international relations, law or political science) or 
last year student 

— Knowledge of financial reporting, financial accounting and tax accounting 

— Understanding of Russian business fundamentals and political trends 

— English - Upper-Intermediate and above, Chinese 

— Excellent written and verbal communication skills 

— Strong analytical and inquisitiveness 

— Strong research skills and attention to detail 

— Ability to work under tight deadlines and multitask 

— Willingness to learn and develop professionally 
 
We offer: 

— Excellent opportunities for career and professional growth 

— A wide range of training and development programs 

— Great professional team and friendly environment 

— Comfortable high-class office in Moscow City 
 
Start date: after passing all the recruitment stages. 
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